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Introduction 

You should ensure that you are ELIGIBLE to apply via JUPAS before 

submitting your JUPAS application.  If you are NOT ELIGIBLE to apply 

via JUPAS but have submitted an application, your JUPAS application will 

NOT be processed.  Any fees paid will not be refunded nor transferred to 

another year / other application. 

 

Please visit the section of “Eligibility” on the JUPAS website before 

submitting your JUPAS application. 

 

If you wish to find out more details about the JUPAS application, please 

visit the sections of “Application Period and Method” and “FAQ” on the 

JUPAS website. 

 

Should there be any inconsistency or ambiguity between the English 

version and the Chinese version, the English version shall prevail. 

簡介 

遞交「大學聯招辦法」申請前應先確定你已符合「大學聯招辦法」申請資

格。如果你不符合申請資格，已遞交的「大學聯招辦法」申請將不獲處

理。任何已繳交的費用，概不退還，亦不得轉作其他年度申請／其他申請

之用。 

 

請於遞交申請前先瀏覽「大學聯招辦法」網站的「申請資格」部分。 

 

如果你想了解更多關於「大學聯招辦法」的申請程序，請瀏覽「大學聯招

辦法」網站的「申請期限及方法」及「常見問題」部分。 

 

此中文版本為英文版本譯本，如中、英文兩個版本有任何抵觸或不相符之

處，概以英文版本為準。 

  

 

 

Last updated on 4 October 2024 

於 2024 年 10 月 4 日更新 

 

  

https://www.jupas.edu.hk/en/eligibility/
https://www.jupas.edu.hk/tc/eligibility/
https://www.jupas.edu.hk/en/application-procedures-information/application-procedures/application-period-and-method/
https://www.jupas.edu.hk/en/faq/about-jupas/eligibility/
https://www.jupas.edu.hk/tc/application-procedures-information/application-procedures/application-period-and-method
https://www.jupas.edu.hk/tc/faq/about-jupas/eligibility/
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Flowchart of Application Procedures 申請程序流程圖 
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Create a JUPAS Account 建立「大學聯招辦法」帳戶 

 

1. Click “LOGIN my JUPAS Account” on the landing page of the website.  

於網站的登陸頁面按「LOGIN my JUPAS Account」。 

 

 

 

2. Click “Create a JUPAS Account”. 

按「Create a JUPAS Account」。 

 

3. Read the information carefully and prepare the relevant documents before 

account creation. 

於建立帳戶前，細心閱讀所述資料並準備相關文件。 

 

 

 

 

4. Tick the box and then click “Continue”. 

於方格加上勾號，然後按「Continue」。 
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Confirm Eligibility & Enter HKID Card Symbols 確認申請資格及輸入香港身份證符號標記 

  

1. Answer the questions to determine your JUPAS eligibility. 

回答問題以確定你是否符合「大學聯招辦法」申請資格。 

 

 

2. Enter the security code as shown. 

If you cannot identify the security code, click “Display another Security 

Code” for a new one; or click “download audio” to listen to a different code. 

輸入頁面所顯示的保安碼。 

如果你無法辨認保安碼，按「Display another Security Code」以顯示另一組

保安碼；或按「download audio」聆聽另一組保安碼。 

 

3. Click “Continue”. 

按「Continue」。 
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4. Enter the symbols shown on your HKID card. 

輸入你香港身份證上的符號標記。 

 

 

 

 

 

 

 

5. Click “Continue”. 

按「Continue」。 

 
  

(Additional step is only applicable to applicants who need to provide appropriate document(s) to support their local status.  Proceed to next page if not 

applicable) 

（以下額外步驟只適用於需要提供有關本地生身份證明文件的申請人。不適用者移至下一頁） 

The JUPAS Online Application System may require you to provide further information on your local / non-local status based on the HKID card 

symbol entered. 

「大學聯招辦法」網上申請系統會根據你輸入的香港身份證符號標記要求你提供更多有關你的本地／非本地身份的資料。 

  

 

Select the identity document you are holding.  Please refer to the Applicants’ 

User Guide section “1.1.1 Verify Local / Non-local Status” (Page 4) for details. 

選取你持有的身份證明文件。有關詳情，請瀏覽申請人手冊「1.1.1 核實本地／

非本地身份」（第 4 頁）部分。 

 

https://www.jupas.edu.hk/en/applicants-user-guide/1-application-procedures/1-1-create-jupas-account/1-1-1-verify-local-non-local-status/
https://www.jupas.edu.hk/tc/applicants-user-guide/1-application-procedures/1-1-create-jupas-account/1-1-1-verify-local-non-local-status/
https://www.jupas.edu.hk/tc/applicants-user-guide/1-application-procedures/1-1-create-jupas-account/1-1-1-verify-local-non-local-status/
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Enter Personal Information 輸入個人資料 
 

1. Enter your personal data and contact information in the respective fields. 

於對應的欄位輸入你的個人資料及通訊資料。 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2. Set your own login name and password. 

You are suggested to use a personalised login name and password instead of 

school-assigned ones. 

自行設定登入名稱及密碼。 

你應使用個人化的登入名稱，而非由學校指定的登入名稱。 

 

3. Click “Continue”. 

按「Continue」。 
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Confirm Declaration, Local Status & Circumstance of Cross-Border Data Transfer 

確定聲明 、本地身份及跨境訊息傳輸狀況 
 

1. Scroll and read the “Declaration” carefully. 

捲動及細心閱讀「Declaration」。 

 

2. Tick the box under “Declaration” to indicate your agreement and consent. 

於「Declaration」的空格內加上勾號以表示同意及接納有關聲明。 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

3. Tick the box under “Local Status” to declare you are a local applicant. 

於「Local Status」的空格內加上勾號以申報你是本地申請人。 

 

 

 

4. Select whether you fall into the circumstances which constitute cross-border 

data transfer under Personal Information Protection Law (PIPL). 

選擇你是否屬於內地《個人訊息保護法》中會構成跨境訊息傳輸的情况。 

 

5. Click “Continue”. 

按「Continue」。 

   
  

https://www.jupas.edu.hk/en/eligibility/#pipl
https://www.jupas.edu.hk/en/eligibility/#pipl
https://www.jupas.edu.hk/tc/eligibility/#pipl
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(Additional step is only applicable to applicants who need to submit a cross-border data transfer consent form (Consent Form).  Proceed to next page if not 

applicable) 

（以下步驟只適用於需要遞交跨境訊息傳輸同意書（同意書）的申請人。不適用者移至下一頁） 

 

If you 

• are below 18 years old at the date of creating JUPAS account; and 

• fall into the circumstances which constitute cross-border data transfer, 

you are required to submit a Consent Form duly signed by parents / guardians for your school (school applicant) or the JUPAS Office (non-

school applicant) to verify. 

若你 

• 於建立「大學聯招辦法」帳戶時未滿 18 歲；及 

• 會構成跨境訊息傳輸的情况， 

你須遞交一份由家長／監護人簽妥的同意書，以供就讀學校（在校申請人）或「大學聯招處」（非在校申請人）核實。 
 

 

Please refer to the Applicants’ User Guide sections “1.1.2. Submit Cross-Border 

Data Transfer Consent Form (for School Applicants)” or “1.1.3 Submit Cross-

Border Data Transfer Consent Form (for Non-school Applicants)” for details. 

有關詳情，請瀏覽申請人手冊「1.1.2 遞交跨境訊息傳輸同意書（在校申請人適

用）」或「1.1.3 遞交跨境訊息傳輸同意書（非在校申請人適用）」部分。 

 

 
   

https://www.jupas.edu.hk/en/eligibility/#pipl
https://www.jupas.edu.hk/tc/eligibility/#pipl
https://www.jupas.edu.hk/en/applicants-user-guide/1-application-procedures/1-1-create-jupas-account/1-1-2-submit-cross-border-data-transfer-consent-form-for-school-applicants/
https://www.jupas.edu.hk/en/applicants-user-guide/1-application-procedures/1-1-create-jupas-account/1-1-2-submit-cross-border-data-transfer-consent-form-for-school-applicants/
https://www.jupas.edu.hk/en/applicants-user-guide/1-application-procedures/1-1-create-jupas-account/1-1-3-submit-cross-border-data-transfer-consent-form-for-non-school-applicants/
https://www.jupas.edu.hk/en/applicants-user-guide/1-application-procedures/1-1-create-jupas-account/1-1-3-submit-cross-border-data-transfer-consent-form-for-non-school-applicants/
https://www.jupas.edu.hk/tc/applicants-user-guide/1-application-procedures/1-1-create-jupas-account/1-1-2-submit-cross-border-data-transfer-consent-form-for-school-applicants/
https://www.jupas.edu.hk/tc/applicants-user-guide/1-application-procedures/1-1-create-jupas-account/1-1-2-submit-cross-border-data-transfer-consent-form-for-school-applicants/
https://www.jupas.edu.hk/tc/applicants-user-guide/1-application-procedures/1-1-create-jupas-account/1-1-3-submit-cross-border-data-transfer-consent-form-for-non-school-applicants/
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(This section is only applicable to applicants who belong to Categories LS2, LS4 – 9.  Proceed to next page if not applicable) 

（此部分只適用於屬 LS2、LS4 至 LS9 類別的申請人。不適用者移至下一頁） 

 

The JUPAS Online Application System will require you to upload supporting document(s) to support your local / non-local status according to 

the identity document you selected. 

「大學聯招辦法」網上申請系統會根據你選擇的身份證明文件要求你上載有關文件以證明你的本地／非本地身份。 

 

Upload the copies of your HKID card and identity document(s) you are 

holding.  Please refer to the Applicants’ User Guide section “1.1.1 Verify Local / 

Non-local Status” (Page 5) for details. 

上載你的香港身份證及所持有的身份證明文件副本。有關詳情，請瀏覽申請人

手冊「1.1.1 核實本地／非本地身份」（第 5 頁）部分。 

   
 

 

 

 

 

 

 

  

https://www.jupas.edu.hk/en/applicants-user-guide/1-application-procedures/1-1-create-jupas-account/1-1-1-verify-local-non-local-status/
https://www.jupas.edu.hk/en/applicants-user-guide/1-application-procedures/1-1-create-jupas-account/1-1-1-verify-local-non-local-status/
https://www.jupas.edu.hk/tc/applicants-user-guide/1-application-procedures/1-1-create-jupas-account/1-1-1-verify-local-non-local-status/
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Confirm Account Creation 確定建立「大學聯招辦法」帳戶
 

 
  

1. Check carefully all the information entered.  If you wish to update the 

information, click “Edit”. 

細心查閱已輸入的所有資料。如需修改，按「Edit」。 

 

 

 

 

 

 

 

 

2. Click “Create Account”. 

按「Create Account」。 

 

3. Your JUPAS account has been created successfully.  You will receive a 

confirmation email. 

Check your registered email account for the email which contains a 

verification code to activate your JUPAS account. 

你的「大學聯招辦法」帳戶已經成功建立，其後會收到確定電郵。 

查閱你已登記的電子郵箱並使用電郵內的驗證碼啟動你的「大學聯招辦法」帳

戶。 

  
 

 

 

https://www.jupas.edu.hk/en/applicants-user-guide/1-application-procedures/1-2-activate-jupas-account-and-apply-for-admission/
https://www.jupas.edu.hk/tc/applicants-user-guide/1-application-procedures/1-2-activate-jupas-account-and-apply-for-admission/
https://www.jupas.edu.hk/tc/applicants-user-guide/1-application-procedures/1-2-activate-jupas-account-and-apply-for-admission/
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